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Управни одбор Европског ПРОГРЕСА, 
на седници коjа jе одржана у Пролом 
Бањи, и у чиjем  раду jе учествовао 
градоначелник Врања др Слободан 
Миленковић, одобрио jе средства у 
износу од 50.000 евра за израду 
проjектно-техничке документациjе за 
реконструкциjу павиљонског дела 
Опште болнице у Врању. ,,Ово jе 
потврда партнерског односа коjи 
 имамо са Европским ПРОГРЕС-ом, 
као и узаjамног поверења.  

 

 

Амбасадор Финске Перти Иконен боравио у Врању 

 Градоначелник Врања др Слободан 
Миленковић са сарадницима разговарао jе 
са амбасадором Финске у Србиjи Перти 
Иконеном, коjи је боравио на jугу Србиjе. 
Миленковић jе упознао амбасадора са 
економским и привредним потенциjалима 
Врања и инициjативама у областима 
инфраструктуре и заштити животне 
средине. На састанку jе било речи и о 
новим образовним профилима у врањским 
школама у оквиру дуалног образовања, 
као и плановима локалне самоуправе у 
вези искоришћења топле воде из Врањске 
Бање за топлификациjу града и 
унапређења туристичких капацитета 
Бесне Кобиле.  

 Амбасадор Иконен jе са градским руководством разговарао и о олакшицама коjе се 
уступаjу инвеститорима, као и о производним и извозним активностима Симпа, Jумка и 
Алфа Плам-а. Састанку су присуствовали заменик градоначелника Ненад Антић, 
председник Скупштине града Деjан Тричковић и члан Градског већа Горан Костић. 

Европски ПРОГРЕС финансира jош jедан проjекат у Врању 

 

Са менаџером Гремом Тиндалом разговарали смо неколико пута о неопходности да се 
реконструише стари павиљонски део, коjи jе руиниран и у jако лошем стању. На моjе 
велико задовољство, препознат jе значаj овог проjекта, jер Здравствени центар пружа 
услуге за преко 250.000 становника. Реконструкциjом павиљонског дела и повезивањем 
са Хируршким блоком, чиjа би изградња требало да почне ускоро добићемо jедну 
савремено функционалну целину", изjавио jе градоначелник Врања др Слободан 
Миленковић. 
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Историjски успех врањског позоришта 
 

ТС: Врање на 3. месту по транспарентности 
 

 

 
Представа "Ружа, увела" позоришта "Бора Станковић" из Врања направила jе наjвећи успех 
у историjи врањског театра, великом и убедљивом победом оствареном на фестивалу 
професионалних позоришта Србиjе „Jоаким Вуjић“. Жири 53. Фестивала професионалих 
позоришта Србиjе "Jоаким Вуjић" коjи се одржава у Пироту донео jе одлуку да 
готово половина награда коjе се додељуjу припадну  Врањанцима. Одлука жирија:   
Славенко Салетовић, глумица Ангелина Лукић и драматург Филип Вуjошевић, jедногла-
сно jе "Ружу,увелу" прогласио за наjбољу представу смотре.  

Награду за наjбољу режиjу добио jе редитељ врањске представе Милан Нешковић, док 
jе специjалну награду за текст добила Jелена Миjовић, драматург коjи jе по делима Боре 
Станковића написла практично оригиналну драму. Од четири равноправне награде за наj-
боља глумачка остварења Врањанци су добили три. Кристина Jањић Стоjановић награђена 
jе за улогу Стане у представи "Ружа, увела", Jелена Филиповић за улогу Цвете и Боjан 
Jовановић за улогу Косте. Све остале награде освоjило jе позориште из Пирота, уку-
пно четири, осим jедне, коjа jе припала Ужичанима.  

 
 
  
 

Организациjа „Транспарентност Србиjа“ спровела jе и ове 
као и пре две године, истраживање под називом "Индекс 
транспарентности локалне самоуправе у Србиjи", коjе jе 
реализовано уз финансиjску помоћ Мисиjе Организациjе 
за европску безбедност и сарадњу (ОЕБС) у Србиjи. На 
основу исте методологиjе као и пре две године, уз 
модификовање и прецизирање неколико индикатора, 
овога пута jе оцењено и рангирано 15 jединица локалне 
самоуправе у Србиjи - оне коjе су биле међу наjбоље 
оцењеним 2015. године. Град Врање у овом рангирању 
има индекс 62, на скали од 0 до 100, што jе два поена 
боље него пре две године и на трећем jе месту са истим 
броjем поена,  као и другопласирана општина Рашка. На 
првом месту jе град Панчево са 67 поена. Од већих 
градова, Нови Сад jе на 7. месту, Ниш на 8., а Београд на 
13. месту. „Желимо да укажемо да, посматрано по 
категориjама, Врање има високе оцене у области 
доступности информациjа о раду Скупштине града и 
Градског већа, као и у области буџета“, наводи се у 
извештаjу Транспарентности Србиjа за 2017. годину, у 
коме се, такође истиче, да постоjи велики простор за 
повећање индекса кроз спровођење поjединих мера. 
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Град наградио учеснике ,,Пажљивкове смотре" 
03. мај 2017, Врање 

 

У опуштеноj атмосфери деца су пренела своjе импресиjе са такмичења и одговарала на блиц питања о правилима у 
саобраћаjу. У знак захвалности на постигнутом успеху малишани из вртића ,,Дечjа радост" добили су ДВД, а ученици ОШ 
,,Бранко Радичевић" књиге. Подсећања ради, осим деце из Врања, на ,,Пажљивковоj смотри" учествовали су основци и 
предшколци из Врњачке Бање, Темерина и Чаjетине. 

Гости градоначелника Врања др Слободана Миленковића били су 
ученици ОШ ,,Бранко Радичевић" и малишани из вртића ,,Дечjа 
радост" са своjим васпитачима и учитељима, коjи су на Републичкоj 
смотри о безбедности саобраћаjа одржаноj у Врњачкоj Бањи, под 
називом ,,Пажљивкова смотра", постигли запажен успех. ,, Савет за 
безбедност саобраћаjа града Врања прихватио jе позив Агенциjе за 
безбедност саобраћаjа и професора са Саобраћаjног факултета за 
учешће у пилот проjекту такмичења деце предшколског узраста и 
ученика првог и другог разреда основних школа у познавању 
правила о безбедности у саобраћаjу. Намера нам jе била да 
омасовимо надметање, и у томе смо успели jер jе учествовало 
преко 2.500 деце. На таj начин подигли смо степен саобраћаjне 
културе на виши ниво, а наjбољи из Врања су у Врњачкоj Бањи 
освоjили прво, друго и треће место", рекао jе градоначелник 
Миленковић честитаjући деци и њиховим менторима. По речима 
Игора Милановића, члана Савета за безбедност саобраћаjа са овом 
праксом, коjа се показала изузетно корисном, биће настављено и у 
наредном периоду. 

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић са сарадницима приредио jе 
приjем за чланове Кошаркашког клуба ,,Пантери 2005", коjи су на међународном 
турниру у Солуну освоjили друго место. Ово спортско надметање окупило jе око 
50 екипа из Србиjе, Грчке, Македониjе, Турске и Бугарске, а ,,Пантери" су 
одиграли седам утакмица и забележили само jедан пораз. Честитаjући им 
градоначелник др Миленковић jе изразио велико задовољство постигнутим 
успехом младих кошаркаша. ,,Поседуjете таленат и кроз континуирани и предани 
рад надам се да ће се неко од вас професионално бавити кошарком. За ваш 
успех  заслужни су и тренери, коjи са великим ентузиjазмом раде са вама. 
Локална самоуправа наставиће да вам пружа подршку jер ви достоjно 
презентуjете Врање", рекао jе градоначелник др Миленковић. Младим 
кошаркашима честитао jе и градски већник Ненад Ђорђевић, коjи jе указао на 
значаj бављења спортом у раном узрасту. ,,Деца коjа тренираjу мораjу имати 
адекватне услове за рад и ми ћемо настоjати да их побољшамо у наредном 
периоду", истакао jе Ђорђевић. На приjему су говорили и представници клуба 
Марjан Станоjковић и Владимир Величковић, коjи су наjавили предстоjећа 
надметања. За септембар jе планирана организациjа баскет фестивала у Врању. 
КК ,,Пантери 2005"  има 150 чланова и први пут се проjектно финансира 
средствима из градског буџета.      

КК ,,Пантери 2005" понос Врања 
04. мај 2017, Врање 

 

  

  

 

Врањска Бања добила Инфо центар 
05. мај 2017, Врање 

 

 

 

Председник Градске општине Врањска Бања Небоjша Богдановић и директор 
Туристичке организациjе града Врања Саша Иванов отворили су  у Врањскоj 
Бањи Инфо центар, коjи се налази у Сат кули. У присуству председника 
Скупштине града Врања др Деjана Тричковића, помоћника градоначелника др 
Александра Стаjића и градских већника Миће Младеновића и Ивана Станковића, 
као и броjних званица, они су указали на значаj постоjања Инфо центра за развоj 
Врањске Бање.,,Од сада ће туристи на jедном месту имати све неопходне 
информациjе, а jедна од активности Инфо центра биће и промовисање приватног 
смештаjа", нагласио jе директор Иванов, рекавши и да Туристичка организациjа 
овим испуњава зацртане планове за текућу годину. ,,Отварањем Инфо центра 
популарисаћемо потенциjале Врањске Бање, коjих има много и коjи су шанса за 
интензивниjи развоj овог места", рекао jе председник Градске општине Небоjша 
Богдановић. У склопу Инфо центра се налази и сувенирница. У културно-
уметничком програму наступли су чланови ,,Врелца".    
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Интензивне активности на изради ЛАФ-а 
05. мај 2017, Врање 

 
Представници БИРОДИ-jа и ОЕБС-а, Зоран Гавриловић и 
Светлана Зорбић, боравили су у Врању где су разговарали са 
замеником градоначелника Ненадом Антићем и начелником 
Градске управе Душаном Аритоновићем. Тема састанка био jе 
временски оквир активности за успостављање Локалног 
антикорупциjског форума (ЛАФ). Како jе договорено, измена и 
допуна Локалног плана за борбу против корупциjе Града Врања 
биће пред члановима Градског већа и одборницима Скупштине 
града у наредних неколико недеља, након чега ће уследити 
конкурс за избор чланова ЛАФ-а.  У наредном периоду уследиће 
и израда Плана интегритета, а како jе истакла Светлана Зорбић, 
Врање jе, ове године, jедина локална самоуправа коjа ће добити 
подршку ОЕБС-а за израду Локалног плана за борбу против 
корупциjе и формирање ЛАФ-а. 
 

,,Вече хармонике" обележило почетак фестивала ,,Маj, месец музике" 
05. мај 2017, Врање 

 
Традиционална манифестациjа ,,Маj, месец музике" у 
Галериjи Народног музеjа, отворена je наступом Данила 
Митића, коjи jе показао своjе умеће на хармоници. Данило 
Митић jе млади перспективни акордеониста, коjи jе основно и 
средње музичко образовање завршио у Врању у класи 
професора Небоjше Jаћимовића. Током студиjа у Крагуjевцу 
остваруjе запажене наступе широм Србиjе и у иностранству. 
Према речима, Драгане Ристић Младеновић, директорке 
Музичке школе, посетиоци ће, за време траjања фестивала, 
бити у прилици да чуjу извођења на клавиру, харфи, флаути 
и хармоници, да присуствуjу наступу камерног оркестра 
Аморози и концерту наjупешниjих ученика Музичке школе. 

"Ружа увела" на Буциним данима 
08. мај 2017, Врање 

 Након селекциjе Стериjиног позорjа, фестивала Jоаким 
Вуjић и Jоакимови дани, представа „Ружа, увела.“, позоришта 
„Бора Станковић“, селектована jе за званичан програм 
фестивала Буцини дани у Александровцу. Фестивал ће у овом 
месту бити одржан од 13. до 18. jуна, а одлуку о селекциjи 
представе врањског позоришта донео jе  Уметнички савет и 
Селекторски тим. Реч jе о 4. по реду фестивалу коjи се 
организуjе у знак сећања на Милисава Буцу Мирковића, 
чувеног српског позоришног критичара. ,,Представа "Ружа 
увела" заслужила jе своjим квалитетом, високим уметничким 
стандардима и добрим и важним порукама коjе шаље да се у 
оквиру званичне селекциjе фестивала ,,Буцини дани" представи 
александровачкоj, али и регионалноj позоришноj сцени”, каже 
се у писму коjе су Александровчани упутили врањском театру. 
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бити у прилици да чуjу извођења на клавиру, харфи, флаути 
и хармоници, да присуствуjу наступу камерног оркестра 
Аморози и концерту наjупешниjих ученика Музичке школе. 

"Ружа увела" на Буциним данима 
08. мај 2017, Врање 

 Након селекциjе Стериjиног позорjа, фестивала Jоаким 
Вуjић и Jоакимови дани, представа „Ружа, увела.“, позоришта 
„Бора Станковић“, селектована jе за званичан програм 
фестивала Буцини дани у Александровцу. Фестивал ће у овом 
месту бити одржан од 13. до 18. jуна, а одлуку о селекциjи 
представе врањског позоришта донео jе  Уметнички савет и 
Селекторски тим. Реч jе о 4. по реду фестивалу коjи се 
организуjе у знак сећања на Милисава Буцу Мирковића, 
чувеног српског позоришног критичара. ,,Представа "Ружа 
увела" заслужила jе своjим квалитетом, високим уметничким 
стандардима и добрим и важним порукама коjе шаље да се у 
оквиру званичне селекциjе фестивала ,,Буцини дани" представи 
александровачкоj, али и регионалноj позоришноj сцени”, каже 
се у писму коjе су Александровчани упутили врањском театру. 
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Интензивне активности на изради ЛАФ-а 
05. мај 2017, Врање 

 
Представници БИРОДИ-jа и ОЕБС-а, Зоран Гавриловић и 
Светлана Зорбић, боравили су у Врању где су разговарали са 
замеником градоначелника Ненадом Антићем и начелником 
Градске управе Душаном Аритоновићем. Тема састанка био jе 
временски оквир активности за успостављање Локалног 
антикорупциjског форума (ЛАФ). Како jе договорено, измена и 
допуна Локалног плана за борбу против корупциjе Града Врања 
биће пред члановима Градског већа и одборницима Скупштине 
града у наредних неколико недеља, након чега ће уследити 
конкурс за избор чланова ЛАФ-а.  У наредном периоду уследиће 
и израда Плана интегритета, а како jе истакла Светлана Зорбић, 
Врање jе, ове године, jедина локална самоуправа коjа ће добити 
подршку ОЕБС-а за израду Локалног плана за борбу против 
корупциjе и формирање ЛАФ-а. 
 

,,Вече хармонике" обележило почетак фестивала ,,Маj, месец музике" 
05. мај 2017, Врање 

 
Традиционална манифестациjа ,,Маj, месец музике" у 
Галериjи Народног музеjа, отворена je наступом Данила 
Митића, коjи jе показао своjе умеће на хармоници. Данило 
Митић jе млади перспективни акордеониста, коjи jе основно и 
средње музичко образовање завршио у Врању у класи 
професора Небоjше Jаћимовића. Током студиjа у Крагуjевцу 
остваруjе запажене наступе широм Србиjе и у иностранству. 
Према речима, Драгане Ристић Младеновић, директорке 
Музичке школе, посетиоци ће, за време траjања фестивала, 
бити у прилици да чуjу извођења на клавиру, харфи, флаути 
и хармоници, да присуствуjу наступу камерног оркестра 
Аморози и концерту наjупешниjих ученика Музичке школе. 

"Ружа увела" на Буциним данима 
08. мај 2017, Врање 

 Након селекциjе Стериjиног позорjа, фестивала Jоаким 
Вуjић и Jоакимови дани, представа „Ружа, увела.“, позоришта 
„Бора Станковић“, селектована jе за званичан програм 
фестивала Буцини дани у Александровцу. Фестивал ће у овом 
месту бити одржан од 13. до 18. jуна, а одлуку о селекциjи 
представе врањског позоришта донео jе  Уметнички савет и 
Селекторски тим. Реч jе о 4. по реду фестивалу коjи се 
организуjе у знак сећања на Милисава Буцу Мирковића, 
чувеног српског позоришног критичара. ,,Представа "Ружа 
увела" заслужила jе своjим квалитетом, високим уметничким 
стандардима и добрим и важним порукама коjе шаље да се у 
оквиру званичне селекциjе фестивала ,,Буцини дани" представи 
александровачкоj, али и регионалноj позоришноj сцени”, каже 
се у писму коjе су Александровчани упутили врањском театру. 
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Потписана Одлука о расписивању избора за месне заjеднице 
08. мај 2017, Врање 

 
 

Обилазак школе у Кривоj Феjи и Планинарског дома на Бесноj Кобили 
09. мај 2017, Врање 

 
 Градоначелник Врања др Слободан Миленковић обишао jе обjекат нове школе у 

Кривоj Феjи, чиjа jе изградња почела у августу 2015. године. Вредност радова на 
обjекту износи 450.000 евра, од чега 70% финансира Европска инвестициона 
банка, а 30% град Врање. Инвестициjа се приводи краjу и врло брзо ће обjекат 
бити стављен у функциjу. Градоначелник др Миленковић са сарадницима обишао 
jе и Планинарски дом на Бесноj Кобили, и том приликом изразио велико 
незадовољство стањем у коjем се налази оваj обjекат. ,,У претходном периоду 
уложена су велика средства за уређење овог обjекта, коjи jе данас, нажалост, у 
веома лошем стању. Недопустиво jе да Планинарски дом изгледа запуштено.  С 
jедне стране завршавамо пут до Планинарског дома, а с друге на делу имамо 
доказ тоталне небриге и недомаћинског пословања", изjавио jе градоначелник др 
Миленковић. ,,Упркос свему, учинићемо све да доведемо у ред Планинарски дом 
и побољшамо услове jер Бесна Кобила представља велики туристички 
потенциjал", нагласио jе градоначелник.     

 Обележен Дан победе над фашизмом 
09. мај 2017, Врање 

  Комеморативним скупом у Кривоj Феjи, коjи су организовали Град 
Врање и СУБНОР, обележена jе 72. годишњица Дана победе над 
фашизмом у Другом светском рату. Након интонирања државне химне 
,,Боже правде", градоначелник др Слободан Миленковић и председник 
Месног удружења СУБНОР-а Криве Феjе Миле Илић открили су спомен 
плочу погинулим борцима народноослободилачког рата, коjа jе 
измештена и налази се поред основне школе. Делегациjе Града, 
Пчињског управног округа, 4. бригаде Копнене воjске, Полициjске 
управе, БИЕ, представници Градске општине Врањска Бања, удружења и 
установа положиле  су венце и цвеће на спомен обележjе, а одржан jе и 
помен погинулим борцима. Присутнима се обратио градоначелник Врања 
др Слободан Миленковић истичући да jе Други светски рат наjтрагачниjи 
и наjвећи оружани сукоб коjи историjа бележи. ,,Међу земљама коjе су 
претрпеле наjвеће губитке била jе и наша земља. Гинуо jе српски народ 
супростављаjући се фашистичком режиму, борећи се за слободу и права 
поjединаца. Победа над фашизмом отворила jе пут ка изградњи и 
учвршћивању државног система Србиjе. Девети маj jе двоструко важан 
jер jе то и Дан Европе. На оваj дан настао jе нови друштвени поредак са 
намером да се елиминишу стални ратови и неповерење између 
европских држава, са циљем да се спрече даљи сукоби и створе услови 
за мир и солидарност - за вредности коjима и ми данас тежимо", рекао jе 
градоначелник др Миленковић.  

 

Председник Скупштине града др Деjан Тричковић, потписао jе 
Одлуку о расписивању избора за чланове Савета месних заjедница 
на подручjу градске општине Врање, коjи ће бити одржани 11. jуна. 
Истовремено ће бити  организовани и  избори за чланове Савета 
месних заjедница на  териториjи градске општине Врањска Бања, 
коjе ће расписати председница Скупштине градске општине 
Врањска Бања, Светлана Цветковић. ,,Позивам све грађане да 
учествуjу на овим изборима и да међу своjим комшиjама и 
приjатељима препознаjу људе,  коjи су способни и спремни да у 
наредне четири године раде у њиховом интересу. На таj начин 
брже и лакше биће решавани проблеми и остварена  боља сарадња 
са локалном самоуправом", рекао jе Тричковић. Буџетом града за 
ове потребе издвоjена су средства у висини од два милиона динара. 

  

 

 

 

 
,,Прошлост не смемо заборавити. Насиље ни у ком случаjу не сме бити средство за остваривање циљева. Обавеза свих нас jесте да 
чувамо мир и стабилност, да чувамо интегритет наше земље, наш национални идентитет и суверенитет Србиjе", поручио jе 
градоначелник. На скупу jе говорио и Мирољуб Стоjчић, члан Републичког одбора СУБНОР-а, коjи jе указао на значаj 
народноослободилачког рата и улогу Савеза удружења бораца, коjи у Врању функционише пуних седам децениjа.   
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Нови образовни профили у Врању 
12. мај 2017, Врање 

 

Интензивни радови на уређењу путних праваца у Пољаничком краjу 
11. мај 2017, Врање 

 

Министарство просвете одобрило jе пет образовних профила по дуалном систему, за три средње школе у Врању. По речима 
градоначелника др Слободана Миленковића, од наредне школске године у Техничкоj школи образоваће се по 15 ученика за 
занимање бравар - заваривач и оператер машинске обраде. У Хемиjско-технолошкоj школи по дуланом систему школоваће се 30 
модних кроjача, и исто толико оператера за израду намештаjа, а у Пољопривредноj 30 пољопривредних техничара.,,Град Врање 
jе међу првима препознао значаj дуалног образовања, и у том смислу имали смо непосредне разговоре са привредницима. Они 
су исказали потребе за ове образовне профиле и уз подршку ресорног министарства  кроз дуални систем обезбедићемо 
квалификовану радну снагу. То само доказуjе да локална самоуправа има партнерски однос са привредницима, и да младим 
људима пружа могућност да се одмах након школовања запосле", изjавио jе градоначелник др Слободан Миленковић.     

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић обишао jе деоницу Власе - 
Големо село, где jе ,,PZP Trace" почело радове на асфалтирању државног пута, 
дужине 1,8 км. Вредност ове инвестициjе, коjу финансира JП ,,Путеви Србиjе" 
износи 16 милиона динара. ,,Са менаџментом ,,Путева Србиjе", у последних 
шест месеци имали смо интензивне контакте и договорили динамику извођења 
радова на уређењу саобраћаjне инфраструктуре. Кренуло се од Пољаничког 
краjа, где су путеви  у jако лошем стању, а у наредном периоду, уредићемо и 
остале саобраћаjнице државног реда, укупне дужине jош око 2 км.  На таj 
начин желимо да створимо што боље услове за живот грађана", рекао jе 
градоначелник др Миленковић. Ширина пута jе 5,5 метара. Са JП ,,Путеви 
Србиjе" договорено jе и асфалтирање раскрснице испод ,,Кавим-Jединства".  

Потписани уговори за реализациjу програма ,,Спорт у школе” 
15. мај 2017, Врање 

 У малоj сали Скупштине града градоначелник Врања  др Слободан Миленковић потписао 
jе уговоре са директорима основних школа и професорима физичког васпитања,  у циљу 
спровођења програма ,,Спорт у школе“. ,,Кроз реализациjу овог проjекта, са jедне стране 
смањуjе се незапосленост, а са друге стране деца добиjаjу бесплатно, стручно и 
квалитетно  вежбање, коjе ће се спроводити викендима у фискултурним салама школа. 
Циљ  jе да у наредном периоду оваj проjекат заживи у свим основним школама, тако да 
ћемо предвидети додатна средства за ове намене“, рекао jе Миленковић.  Потписани су 
уговори са  ОШ,,Светозар Марковић“, ОШ ,,Радоjе Домановић“, ОШ ,,Jован Jовановић 
Змаj“, ОШ,, Доситеj Обрадовић“ , ОШ,, Предраг Девеџић“ из Врањске Бање и 
Предшколском установом ,, Наше Дете“. ,,С обзиром да статистике указуjу да се све већи 
броj деце неправилно физички развиjа, ово jе добра прилика да се сви основци од првог 
до четвртог разреда, као и деца предшколског узраста активно укључе у ове активности, 
где ће са професорима правилно вежбати  и неговати здрав начин живота“, додао jе 
градски већник, Ненад Ђорђевић. До сада се за оваj програм приjавило око хиљаду деце.  

 
Мирослав Спасић, председник Савеза за школски спорт и олимпиjско образовање, истакао jе да се нада да ће Савез за школски спорт  Србиjе одобрити  jош 
два додатна комплета спортских реквизита, што ће омогућити  укључивање jош основних школа у ове активности. Оваj проjекат подржава Влада Републике 
Србиjе, Министарство омладине и спорта и Град Врање, коjи jе  обезбедио  средства за професоре физичке културе. 

Поводом обележавања  стогодишњице Ристовачког страдања,  одржан jе парастос и  
положени су  венци испред споменика палим ратницима и родољубима од 1912. до 
1918. године у Ристовцу. У име града, окупљенима се обратио др Деjан Тричковић, коjи 
jе том приликом рекао да  су Топличким устанком   започете  борбе за ослобођење 
великог дела jужне Србиjе и да jе пролазак чете Косте Пећанца кроз Ристовац  
послужио  Бугарима као изговор да спале куће у овом месту и да на свиреп начин 
убиjу његове житеље. ,,Данас, обележавамо стогодишњицу  Ристовачке трагедиjе и 
одаjемо почаст недужним мештанима, коjи су страдали од окупатора. Упркос оваквоj 
катаклизми, српска држава ниjе исчезла. Жртве коjе jе поднео  српски народ у овоj 
борби против снажне политике денационализациjе заслужуjу сећање. Не смемо да 
допустимо да се оваква времена врате, jер историjа коjа се понавља све више кошта“, 
додао jе Тричковић. Божа Jањић, председник Окружног одбора Удружења потомака, 
истакао jе да се са дубоким поштовањем сећамо на трагично страдале претке, коjи су 
поднели велику жртву за нашу слободу и да им на оваj начин одаjемо пошту.  Венце и 
цвеће су положили  градоначелник др Слободан Миленковић са сарадницима, 
командант 4. бригаде Копнене воjске Србиjе, пуковник Слободан Стопа, делегациjе 
Удружења потомака ратника, СУБНОР-а, месне заjеднице Ристовац и породица 
страдалих. 

 

 

 

100 година од Ристовачког страдања 
18. мај 2017, Врање 
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Одржана 8. Међународна изложба паса 
 

Градоначелник Врања, др Слободан Миленковић, отворио jе интернационалну изложбу паса, коjа 
се традиционално, већ 8. пут, одржава у Градском парку. Миленковић jе честитао Међународни 
празник рада и пожелео добродошлицу присутнима и гостима из иностранства. ,,Оваква врста 
организациjе показуjе да можемо правилно да водимо бригу о љубимцима, да променимо свест о 
напуштеним животињама и тиме знатно смањимо њихову угроженост. Град Врање ће и у 
будућности пружати подршку у организациjи одржавања изложбе паса", рекао jе градоначелник. 
На изложби jе наступио рекордан броj излагача из Русиjе, Литваниjе, Украjине, Велике Британиjе, 
Шпаниjе, Финске, Белгиjе, Француске, Аустриjе, Италиjе, Пољске, Словачке, Румуниjе, Бугарске, 
Македониjе, Грчке, као и из целе Србиjе. По први пут jе одржана и специjализована изложба 
немачких боксера, коjе jе оцењивао проф.др. Милош Лучић, а остале судиjе су Марко Лепасар из 
Естониjе, Георги Христозов из Бугарске, Сашо Пешев из Македониjе, Полина Симић, Тиjана Конрад 
и Николина Конрад из Србиjе. Мића Младеновић, председник кинолошког друштва ,,Шврћа", додао 
jе да су, по први пут, дошли излагачи из Велике Британиjе и Шпаниjе и да ова манифестациjа, 
поред спортског и кинолошког, има и туристички значаj. Покровитељ изложбе jе Град Врање, 
генерални спонзор наградног фонда jе Роyал Цанин, а jедан од спонозора jе фабрика лекова КРКА 
из Словениjе. 

 

  

 

  


